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کاهش سهمیه ایران در لیگ قهرمانان آسیا به 2 و نیم سهمیه؟

فدراسیون فوتبال: کسر سهمیه ایران صحت ندارد

ساسان انصاری با پرسپولیس 2 ساله بست ؛

انصاری:ازکودکیعاشقپرسپولیسبودهام

برانکو خواست بمانم،هنوز طلب دارم ؛

ماریچ: توافق کنم، هفته آینده به ایران می آیم

آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  که  شدند  مدعی  سعودی  رسانه های 
دو  به  نیم سهمیه  و  از سه  را  آسیا  قهرمانان  لیگ  در  ایران  سهمیه 
عربستان،  الریاض  روزنامه  از  نقل  است.به  داده  کاهش  سهمیه  تیم 
به نظر می رسد که کنفدراسیون فوتبال آسیا تعداد نمایندگان ایران 
در لیگ قهرمانان آسیا را کم کرده است. نماینده های ایران در فصل 
جاری لیگ قهرمانان آسیا نمایش ناامید کننده ای از خود نشان دادند 
ندارد.روزنامه  نماینده ای  هیچ  نهایی  چهارم  یک  در  ایران  فوتبال  و 
سهمیه  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  که  کرد  اعلام  عربستان  الریاض 
نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا را از 3 و نیم سهمیه به 2 و 
نیم سهمیه در سال 2017 کاهش داد و به این ترتیب استقلال تهران 
که در لیگ سوم شده است، نمی تواند در فصل آینده لیگ قهرمانان 
آسیا به میدان برود.با این کاهش سهیمه، ذوب آهن که قهرمان جام 
حذفی ایران شده باید در پلی آف شرکت کند و تنها پرسپولیس و 
استقلال خوزستان به صورت مستقیم جواز صعود به لیگ قهرمانان 
آسیا را به دست خواهند آورد.به نوشته روزنامه الریاض، کنفدراسیون 
فوتبال آسیا به جای سه و نیم سهمیه ای که به ایران داده بود این 

دو  جاری  فصل  در  که  داد  خواهد  سهمیه  نیم  و  سه  امارات  به  بار 
نماینده در بین 8 تیم دارد.نکته جالب این که AFC با وجود ناکامی 
باشگاه های عربستانی در فصل جاری لیگ قهرمانان آسیا از سهمیه 
این کشور کم نکرده و این نشان می دهد که کنفدراسیون فوتبال آسیا 
ایران  کاهش سهمیه های  فوتبال  در دست سعودی هاست.فدراسیون 

تکذیب کرد.روزنامه های عربستانی مدعی  را  آسیا  قهرمانان  لیگ  در 
یافته و  ایران در لیگ قهرمانان آسیا کاهش  بودند که سهمیه  شده 
امارات رسیده است.فدراسیون فوتبال با صدور اطلاعیه ای،  به کشور 
به این خبر واکنش نشان داد. در این اطلاعیه آمده است: »بر اساس 
آسیا  فوتبال  تصمیمات آخرین جلسه کمیته مسابقات کنفدراسیون 
که روز 12 آپریل 201۶ )2۴ فروردین ۹۵( برگزار شده بود، تعداد 
سهمیه های فدراسیون های عضو در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا در 
فصل 2018-2017 در تاریخ 30 نوامبر 201۶ )10 آذر ۹۵( اعلام 
خواهد شد.این در حالی است که 70 درصد کل امتیازها مربوط به 
 30 و  آسیا  قهرمانان  لیگ  مسابقات  در  باشگاهی  های  تیم  عملکرد 
فدراسیون  فوتبال  ملی  های  تیم  عملکرد  به  مربوط  امتیازها  درصد 
است.همچنین  فیفا  بندی  رده  آخرین  اساس  بر   AFC عضو  های 
سهمیه فدراسیون های عضو AFC در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 
فصل 2020-201۹ نیز در 30 نوامبر 2017 )۹ آذر ۹۶( اعلام می 
شود. لذا اخبار منتشر شده در خصوص اعلام نهایی تعداد سهمیه ها 
از سوی برخی رسانه های کشور عربستان کذب بوده و صحت ندارد.«

باشگاه پر سپولیس رفت  به  بازیکن تیم فو تبا ل فولاد خوزستان 
و قرارداد دو ساله ای با این تیم منعقد کرد.ساسان انصاری به همراه 
حاضر  پر سپولیس  باشگاه  محل  در  دیروز  ظهر  برنامه هایش  مدیر 
باشگاه  این  مدیران  با  تیم  این  به  پیوستن  برای  را  مذاکراتی  تا  شد 
با مدیران باشگاه پرسپولیس، قرارداد دو  از توافق  انجام دهد.او پس 
فولاد  در  قبل  فصل  رساند.انصاری  ثبت  به  باشگاه  این  با  را  ساله ای 
خوزستان بازی می کرد.بازیکن جدید پرسپولیس می گوید از کودکی 
عاشق پرسپولیس بوده و پوشیدن پیراهن این تیم برای او یک افتخار 
است.ساسان انصاری پس از عقد قرارداد دو ساله با پرسپولیس اظهار 
کرد: حدود 7 سال در باشگاه فولاد خوزستان حضور داشتم و از تیم 
گذشته  سال  سال،   7 از  پس  کردم.  را  خودم  تلاش  تمام  نوجوانان 

توانستم توانایی های خودم را به نمایش بگذارم و فصل خوبی از نظر 
من  که  شد  باعث  موضوع  این  کرد:  اضافه  داشتم.او  فردی  عملکرد 
برتری  لیگ  باشگاه های  از سوی  پیشنهاد  از چند  و پس  دیده شوم 
زمانی که پیشنهاد پرسپولیس بزرگ با هواداران میلیونی اش به دستم 
رسید، لحظه ای دریغ نکردم و بدون فکر کردن پیشنهاد این تیم را 
پذیرفتم. همه می دانند که پرسپولیس پرطرفدارترین تیم آسیاست و 
افتخار می کنم که برای این تیم بازی کنم.بازیکن جدید پرسپولیس 
با بیان اینکه از کودکی عاشق این تیم بوده، گفت: از کودکی عاشق 
پرسپولیس بودم و می توانستم مدارک آنها را ارائه کنم. آرزو داشتم 
روزی بازی های این تیم را از نزدیک ببینم اما الان سعادتی نصیبم 
شده که برای تیم محبوبم بازی کنم. امیدوارم شایسته این پیراهن 

باشم.انصاری درباره پست بازی خود نیز خاطرنشان کرد: در دو فصل 
اخیر در پست هافبک چپ و راست و هافبک تهاجمی بازی کرده ام 
ادامه داد: در لیگ  به میدان رفتم.او  و عمدتا در پست های هجومی 
پانزدهم در بیست و هشت بازی به میدان رفتم که حاصل آن ۹ گل 
زده و ۴ پاس گل بود. در جام حذفی هم ۴ گل و 2 پاس گل را در 
کارنامه داشتم.بازیکن پرسپولیس درباره کار با برانکو ایوانکوویچ گفت: 
کارشناسان  تمجیدهای  و  تعریف  و  دورادور می شناسم  را  مربی  این 
سابقه  در  را  این  و  است  باشخصیتی  مربی  برانکو  شنیده ام.  او  از  را 
که  است  بزرگی  افتخار  من  برای  است.  داده  نشان  خود  عملکرد  و 
شاگردی برانکو را بکنم و در دو سال اخیر هم با یک مربی کروات توانا 

به نام دراگان اسکوچیچ کار کرده ام.

  مدافع کروات فصل گذشته پرسپولیس گفت: 
در صورتی که توافق اولیه بین باشگاه و مدیربرنامه 
های من صورت پذیرد احتمالا هفته آینده به ایران 
بازگشتش  با احتمال  می آیم.لوکا ماریچ در رابطه 
به ایران و ادامه حضور در پرسپولیس اظهار داشت: 
کشورم  به  و  شدم  خارج  تهران  از  که  زمانی  از 
نکنم  فکر  فوتبالی  مسائل  به  کردم  برگشتم سعی 
چند  بپردازم.  استراحت  به  ام  خانواده  کنار  در  و 
رفتم  خودم  زادگاه  محل  شهر  به  که  است  روزی 
تا در کنار خانواده چند روزی را سپری کنم و بعد 
درباره  وی  بگیرم.  تصمیم  ام  آینده  درباره  آن  از 
کرد:  عنوان  پرسپولیس  با  اش  قراردادی  وضعیت 
قرارداد سال گذشته من با پرسپولیس یکساله بود و 

الان به پایان رسیده است. البته برانکو طی آخرین 
در  که  خواست  من  از  داشت  من  با  که  صحبتی 
پرسپولیس بمانم. خودم هم به خاطر فصل خوبی 
که در پرسپولیس سپری کردم دوست دارم حداقل 
یک فصل دیگر با پیراهن این تیم به میدان بروم. 
حالا باید دید در روزهای آینده چه اتفاقی می افتد 
ارائه می  ایران  به  بازگشتم  برای  درخواستی  آیا  و 
شود یا خیر.مدافع کروات فصل گذشته پرسپولیس 
کرد:  تصریح  باشگاه  این  از  مطالباتش  به  اشاره  با 
باقی  هنوز  من  گذشته  فصل  مطالبات  از  بخشی 
مانده. البته پاداش هایم را به صورت کامل دریافت 
کردم. با این حال امیدوارم قبل از عقد قرارداد برای 
سال آینده مطالبات باقیمانده از فصل قبل به من 

پرداخت شود. الان هم با مدیربرنامه هایم در ایران 
ماندنم  شرایط  درباره  او  شد  قرار  و  کردم  صحبت 
با مسئولان پرسپولیس صحبت کند.وی همچنین 
اضافه کرد: ما فصل خوبی را در پرسپولیس سپری 
کردیم و در صورتی که این تیم تقویت شود، می 
توانیم سال آینده به قهرمانی برسیم. همچنین در 
داریم  حضور  هم  آسیا  قهرمانان  لیگ  های  رقابت 
مربی  برانکو  باشیم.  موفق  توانیم  می  نیز  آنجا  که 
خوش فکری است و توانسته تیم خوبی را بسازد. 
امیدوارم یک تیم خوب برای لیگ بعدی بسته شود. 
ماریچ در پایان گفت: در صورتی که توافق اولیه بین 
باشگاه و مدیربرنامه های من صورت پذیرد احتمالا 
تا مذاکرات نهایی را  ایران می آیم  هفته آینده به 

انجام داده و قراردادم را تمدید کنم. می دانم که 
از هفته آینده تمرینات آماده سازی پرسپولیس هم 
آغاز می شود و بازیکنانی که ماندگار هستند باید 

در تمرینات شرکت کنند.

تشکیل کمیته فنی پرسپولیس 
با حضور برانکو 

از  پس  پرسپولیس  باشگاه  فنی  کمیته 
جلسه  تشکیل  تیم  این  سرمربی  بازگشت 
انتقالات  و  نقل  فصل  که  حالی  داد.در  خواهد 
پرسپولیس  فنی  کمیته  اما  است،  شده  آغاز 
و  نداشته  حرکتی  هیچ  اخیر  ماه های  مانند 
کاشانی  است.جعفر  نداده  تشکیل  جلسه ای 
در  پرسپولیس  باشگاه  مدیره  هیات  رئیس 
اعضای  گفت:  مهر،  خبرنگار  به  خصوص  این 
تا  هستند  منتظر  باشگاه  این  فنی  کمیته 
گذارندن  برای  روزها  این  که  ایوانکویچ  برانکو 
ایران  به  کرده،  سفر  کشورش  به  تعطیلات 
جلسه  تیم،  سرمربی  حضور  در  تا  بازگردد 
با جذب  رابطه  در  و  شود  تشکیل  فنی  کمیته 
لازمه  تصمیمات  مربوطه  موضوعات  و  بازیکن 
آخرین  که  است  شرایطی  در  شود.این  اتخاذ 
های  هفته  به  پرسپولیس  فنی  کمیته  جلسه 
این  در  و  می گردد  باز  گذشته  فصل  ابتدایی 
افراد  از  متشکل  که  فنی  کمیته  دیگر  مدت 
فوتبالی هیات مدیره و مصطفی قنبرپور است، 
در  پرسپولیس  است.البته  نداده  تشکیل جلسه 
انصاری  ساسان  و  بیرانوند  علیرضا  مدت  این 
نیست  مشخص  و  است  گرفته  خدمت  به  را 
تشکیل کمیته فنی چه معنایی خواهد داشت.

 
حرف جدایی افشارزاده 

باز هم جدی شد
بر اساس اخبار منتشر شده ظاهرا جدایی 
جدی  دیگر  بار  استقلال  از  افشارزاده  بهرام 
مدیریت  پیچیده  کلاف  است.ظاهرا  شده 

استقلال در حال باز شدن است. 
کسب  اخبار  اساس  بر  که  ترتیب  این  به 
کنار  آستانه  تا  دیگر  بار  افشارزاده  بهرام  شده 
پیش  باشگاه  این  مدیرعاملی  صندلی  از  رفتن 
قنبرزاده  مثل  گزینه هایی  نام  دیگر  بار  و  رفته 

در اطراف باشگاه استقلال شنیده می شود.
می رسید  نظر  به  که  است  حالی  در  این 
افشارزاده  اتفاقات یک هفته گذشته جدایی  با 
ظاهرا  ولی  است  شده  منتفی  استقلال  از 
خواهد  دیگری  فرد  به  را  جایش  افشارزاده 
وزیر  نظر  با  رسد  می  نظر  به  داد.همچنین 
هیات  در  وسیعی  تغییرات  احتمالا  ورزش 
این  در  و  داد  خواهد  رخ  استقلال  مدیره 
مدیره  هیات  ثابت  تقریبا  عضو  نجف نژاد  میان 
قطعا  را  جایش  گذشته  سال های  در  استقلال 
در  اتفاقات  این  همه  می دهد.  دیگری  فرد  به 
حالی رخ می دهد که استقلال در آستانه فصل 
علیرضا  تازگی  به  و  دارد  قرار  انتقالات  و  نقل 
انتخاب  خود  سرمربی  عنوان  به  را  منصوریان 

کرده است.

هجوم استقلالی هابه صفحه رئیس 
جمهور

حل  برای  دیگر  بار  استقلال  هواداران 
رییس  دامن  به  دست  باشگاهشان  مشکلات 
جمهور شدند.شاید فکر کنید استقلال با انتخاب 
علیرضا منصوریان و خرید سه مهره جذاب بازار 
داغ نقل و انتقالات در آرامش کامل به سر می 
اصلا  اما  گذراند  می  را  خوبی  روزهای  و  برد 
افشارزاده،  بهرام  برکناری  شایعه  نیست.  اینطور 
دیشب رنگ و بوی بسیار جدی به خود گرفت. 
صراحتا  ورزش  وزیر  که  افتاد  اتفاق  این  وقتی 
گزینه  ترین  اصلی  عنوان  به  قنبرزاده  منصور  از 
جدید  فصل  در  تهرانی  پوشان  آبی  مدیرعاملی 

خبر داد.

 
ورزشگاه تختی اهواز ممنوع المسابقه 

شد
با  خوزستان  استان  امنیت  تامین  شورای 
تختی  ورزشگاه  در  فوتبال  مسابقات  برگزاری 
در  داده  رخ  حوادث  کرد.پیرو  مخالفت  اهواز 
اهواز و پرسپولیس در  تیم های استقلال  دیدار 
چارچوب مسابقات دور برگشت لیگ برتر پانزدهم 
شورای تامین امنیت استان خوزستان از برگزاری 
مسابقات فوتبال در این ورزشگاه ممانعت کرده و 
از هیات فوتبال خوزستان خواسته تا رفع نقایص 
برگزار  آن  در  ای  مسابقه  ورزشگاه  این  کامل 
نشود.کاظم طالقانی رئیس هیات فوتبال استان 

خوزستان این خبر را تایید کرد.

 
واکنش تند منصوریان به تغییرات مدیریتی

صورت  در  کرده  اعلام  استقلال  سرمربی 
تغییرات مدیریتی در این باشگاه به کارش ادامه 
نمی دهد.در حالی که علیرضا منصوریان با هیات 
رسیده  توافق  به  استقلال  باشگاه  فعلی  مدیره 
به  بیرون  از  امضا کرده، مسائلی  را  قراردادش  و 
گوش می رسد که تغییرات مدیریتی در باشگاه 
گذشته  روز  است.از  راه  در  پایتخت  پوش  آبی 
سابق  مدیرعامل  قنبرزاده،  منصور  نام  دیگر  بار 
باشگاه نفت بر سر زبان ها افتاده و گفته می شود 
او با نظر مستقیم وزیر ورزش به زودی به عنوان 
شود.علیرضا  می  معرفی  استقلال  جدید  مدیر 
حال  در  فعلی  مدیریتی  تیم  با  که  منصوریان 
این  از  است،  انتقالات  و  نقل  در فصل  یارگیری 
کرده  اعلام  و حتی  ناراحت شده  بسیار  موضوع 
در صورت تغییر مدیریت حاضر به ادامه کارش 
سابق  مدیرعامل  رابطه  رسد  می  نظر  نیست.به 
نفت و سرمربی سابق این تیم به خاطر مشکلاتی 
که در فصل گذشته وجود داشت، شکراب شده و 
به همین دلیل منصوریان علاقه ای به همکاری 

دوباره با قنبرزاده ندارد.

 
واکنش سردار به شایعه دوپینگ : 

شکایت می کنم
سردار آزمون در بهترین شرایط چند سال 
اخیر خود قرار دارد اما مشخص نیست چراهر روز 
دوباره او یک شایعه در فضای مجازی ساخته می 
شود.سردار آزمون پس از سپری کردن یک فصل 
قهرمانی  نایب  کسب  و  روستوف  در  درخشان 
تا  پیوست  ملی  تیم  اردوی  به  تیم  این  همراه 
همراه سایر بازیکنان در دو بازی تدارکاتی مقابل 
مقدونیه و قرقیزستان به میدان برود. آزمون اما 
باز هم درخشید و موفق شد مقابل مقدونیه هت 
تیم  اروپایی  بار دروازه حریف  تریک کند و سه 
ملی را باز کند.پس از این بازی در فضای مجازی 
شایعه ای ساخته شد با این مضمون که آزمون 
شایعه  استفاده!  نیروزا  مواد  از  و  کرده  دوپینگ 
خاصی  منبع  و  شد  منتشر  تلگرام  در  که  ای 
عصبانی  شایعه  این  از  که  آزمون  نداشت.  هم 
هر  گوید:  می  سه  ورزش  با  گو  و  گفت  در  بود 
ای  عده  انگار  سازند.  می  برایم  شایعه  یک  روز 
ایران  فوتبال  برای  و  باشم  موفق  ندارند  دوست 
یک نماینده سربلند. یک روز می نویسند سردار 
بی اجازه اردوی تیم ملی را ترک کرده و حالا هم 
می گویند که از مواد نیروزا استفاده کرده ام. من 
خورم  نمی  قرص  می خوردم  سرما  وقتی  حتی 
چه برسد به دوپینگ. واقعا از انتشار این شایعه 
ها هم خنده ام می گیرد و هم ناراحت می شوم. 
پیگیری  قانونی  را  موضوع  این  باشید  مطمئن 
می کنم تا شایعه سازان حتی در فضای مجازی 
به  که  ای  مسأله  هر  ندهند  جرات  خود  به  هم 

ذهنشان می رسد را بدون ذکر منبع بنویسند.
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وریا غفوری سومین خرید استقلال  ؛

غفوری: دلم به من گفت استقلالی شوم
عنوان  به  غفوری،  پیوست.وریا  استقلال  به  سپاهان  گذشته  فصل  پای  راست  هافبک   – مدافع 
گذشته  فصل  هافبک   – مدافع  کرد.این  امضا  تیم  این  با  را  قراردادش  استقلالی ها  خرید  سومین 
سپاهان از مدت ها پیش مدنظر استقلالی ها بود و دیروز بعد از حضور در وزارت ورزش و جوانان در 
دفتر بهرام افشارزاده قراردادش را امضا کرد.با جذب وریا غفوری به احتمال فراوان میلاد فخرالدینی 
از استقلال جدا خواهد شد.مدافع هافبک تازه وارد استقلال می گوید امیدوار است تجربه منصوریان 
این  سایت  به  استقلال  با  قرارداد  امضای  از  پس  غفوری  کند.وریا  کمک  استقلال  و  او  موفقیت  به 
باشگاه، گفت: از پیوستن به استقلال بسیار خوشحال هستم زیرا استقلال تیم بزرگی است. سال های 
نیفتاد.بازیکن  اتفاق  موضوع  این  مسائل  سری  یک  دلیل  به  اما  شوم  استقلالی  توانستم  می  هم  قبل 
انتخاب  متعدد  های  پیشنهاد  میان  از  را  استقلال  چرا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  استقلال  وارد  تازه 
برو. هر  استقلال  به  به من گفت  دلم  اما  پیشنهاد داشتم  تیم های مختلف  از  داد:  پاسخ  است،  کرده 
چند این صحبتهای کلیشه ای است اما من از بچگی استقلال را دوست داشتم و حالا از این موضوع 
بسیار خوشحال هستم.غفوری ضمن تمجید از توانایی های منصوریان، ادامه داد:من در پاس همدان 
نیز سابقه همکاری با ایشان را داشتم. در پاس رابطه خوبی با ایشان داشتم که تا الان نیز این رابطه 
حفظ شده است. منصوریان مربی بزرگی است و حالا بسیار با تجربه تر شده است که کارنامه ایشان 
به موفقیت و پیشرفت من  ایشان  توانایی های  امیدوارم تجربه و  این موضوع را گواهی می دهد.  نیز 
او،  انتخاب  در  استقلال  هواداران  بودن  گذار  تاثیر  با  استقلال  هافبک  کند.مدافع  کمک  استقلال  و 
تصریح کرد: هواداران استقلال میلیونی هستند که موفقیت و ناکامی ما بر روی افراد زیادی تاثیر می 
گذارد که این موضوع باعث می شود تا مسئولیت بازیکنان بالا برود. استقلال و پرسپولیس با توجه به 
هواداران پرشماری که دارد مانند تیم ملی هستند و هیچ بازیکنی اجازه ندارد حتی یک ثانیه تمرکز 
خود را از دست بدهد. بازیکنان چنین تیم هایی باید با تمام توان خود برای موفقیت تیم خود تلاش 
کنند و من هم می خواهم با تلاش زیاد دل هواداران استقلال را به دست بیاورم.غفوری با اشاره به 
اینکه بازیکنان بزرگی در سمت راست برای استقلال به میدان رفته اند، گفت: از قدیم بازیکنانی مانند 
زرینچه، نامجو مطلق و نوازی برای استقلال نمایش های خوبی داشته اند و من هم امیدوارم حالا که 
در استقلال هستم بتوانم با خسرو حیدری در سمت راست عملکرد خوبی داشته باشیم.وی در پایان 
گفت: هدف من از استقلالی شدن خوشحالی هواداران با ارائه بازی های خوب است و امیدوارم بتوانم 

با درخشش در استقلال جام جهانی روسیه حضور داشته باشم.


